
 

 

 تقيم كليت الطب البيطزي بجامعت حماة 
 بالتعاون مع نقابت الأطباء البيطزيين في سوريت 

 المؤتمز الدولي الثالث لسلامت الغذاء والأمن الحيوي
 في المزافق والمعزض التخصصي 

 الأمن الحيوي والصناعاث الغذائيت والدوائيت
 سوريت  - ، حماه 2025نيسان  30 - 22من 

 

 

 
 

 ان وسمان المؤتمز:مك
بالتعاون مع  سورية  جامعة حماة فيبفي كلية الطب البيطري  لسلامة الغذاء والأمن الحيوي الثالث لدولييعمد المؤتمر ا

 .2025نيسان  30 -22 بين ما في الفترة الوالعةنمابة الأطباء البيطريين في سورية 

 محاور المؤتمز:
 .لة على الغذاءالتسمم الغذائً والأمزاض المحمو -1    

 .لىظم الصحٍة لضمان جودة الغذاءلأمه الحٍوي واا -2    

 .وإوتاج الغذاء الصحة الواحدة -3    

 .والطب الولائي في تربية الحيوانالأمن الحيوي  -4    

 .وآفاق تطورها سورٌةورشة عمل حول واقع الصىاعات الغذائٍة فً  -5    

  النفقاث والإقامت:

ة فععي فتعرة انعمععاد المعؤتمر نفمععا  اللامعة والطعععا  للملعاركين فععي البحعوث فمععط.  معا رسعع  ا لععتران تتحمع  جامعععة حمعا

 .س مععن دا عع   500000دو ر لللعع ا الواحععد مععن  ععارو سععورية و  300للحضععور مععن ايععر المحاضععرين فيكععون 

 .س  100000و  دو ر لللعع ا الواحععد مععن  ععارو سععورية 100 و ،سععورية تتضععمن كافععة نفمععا  اللامععة والطعععا 

 .نفما  اللامة والطعا دون من دا   سورية للملاركين 
 

 المعزض: 
الع  اعاما المعؤتمر بملعاركة محليعة والدوائيعة  الصعنااا  الغذائيعةوالأمن الحيعوي سيما  معرض ت صصي في مجا  

 .فعل  الراابين بالملاركة ا تصا  باللجنة المنظمة للمؤتمر والمعرض و ارجية
 

  :الاشتراك

 ترس  الأبحاث بالبريد ال  العنوان التالي4 

 اميد كلية الطب البيطري. -الأستاذ الدكتور ابد الكري  للب اللوز 

 سورية. -حماه  - غذاء والأمن الحيويالثالث لسلامة ال لدوليامؤتمر ال - كلية الطب البيطري

 00363344361622/  00363332510120ااتف4     

  400363344361622 /  واتساب 00363332510514فاكس4     

 univ.edu.sy-med@hama-vetmail: -E   و ان طريك البريد ا لكتروني    

drakallouz@gmail.com                                                

 .25/3/2025ليزية في مواد   يتجاوز تمب  الأبحاث المطبواة باللغة العربية والنك

 لغة المؤتمر اي العربية والنكليزية.

، يرفك م  البحث المرس  اسع  الباحعث م  نس ة الكترونية ان البحث A4يرس  البحث كاملاً مطبوااً ال  ورق لياس 

 وا تصاصه ومكان امله والسيرة الذاتية. 

 دا  ورااية المؤتمر بالتنسيك م  اللجنة المنظمة. يمكن لللركا  العامة وال اصة والمؤسسا  المعنية

 ملاحظة4 سيت  إرسا  البرنامج التفصيلي للمؤتمر للباحثين الممبولة بحوثه .
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Place and date:  
The Conference will be held on 28 – 30 April 2025 at the Faculty of Veterinary Medicine, 

Hama – Syria.  
 

Topics:  
1- Food Poisoning and food borne diseases. 

2- Biosecurity and hygiene system to ensure food quality . 

3- One health and food production. 

4- Biosecurity and preventive medicine in animal breeding. 

5- Workshop about food industries in Syria and its future expectations. 
  

Expenses and Accommodation: 
Expenses of accommodation will be provided by Hama University for participants with 

accepted papers only. 

Subscription fee: 300 U.S. dollars for participants without papers from outside Syria and 

500000 s. p. for participants from Syria including accommodation expenses during the 

conference. 

And 100 U.S. dollars for participants without papers from outside Syria and 100000 s. p. for 

participants from Syria without accommodation expenses during the conference. 
 

Exhibition: 
A specific Exhibition on Biosecurity and Food Industries will be held during the period of the 

conference with Arab and international participation. 
 

Participation: 
Full papers should be send to the following address: 

Prof. Dr. A. K. Kalb Allouz (Dean of Faculty of Veterinary Medicine) 

Faculty of Veterinary Medicine. 

Third International Conference on Food Safety and Biosecurity, Hama – Syria. 

Tel.: 00963 33 2510180 / 00963 944361622 

Fax: 00963 33 2510514 / Whats App 00963 944361622  

E-mail: vet-med@hama-univ.edu.sy 

             drakallouz@gmail.com 
1- Papers will be accepted in Arabic or English until 25.03.2025. 
2- The official language of the conference is Arabic and English. 
3- The full paper should be printed on A4 paper and sent with CD corresponding to Word 

program. 
4- The paper should contain the name of the researcher, specialty, biography and place of 

work. 
Note: A full conference program will be sent later for participants whom papers are accepted. 

Faculty of Veterinary Medicine of Hama University  

holds In cooperation with  

Syrian Veterinary Medical Association  

Third International Conference on 

 Food Safety and Biosecurity 

combined with a specialized Exhibition on Biosecurity  

& Food and Pharmaceutical Industries 

28 – 30 April 2025, Hama – Syria 

 

 

 


